
Zolang de gezondheidseffecten nog niet goed zijn onderzocht vraag ik de overheid
af te zien van het aanbieden van de 26Ghz band.
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